
 PROTOKÓŁ NR 2/2024
II sesji rady Powiatu w Bełchatowie

z dnia 13 maja 2024 roku

BR. 0002.6.2024

Obrady rozpoczęły się o godz. 9.00

Radni obecni na   sesji  :  

1.  Bakalarczyk Jacek 11. Karbowniczak Maciej
2.  Bartosik Łukasz 12. Kępa Ireneusz
3.  Chrzanowski Marek 13. Kula Włodzimierz
4.  Cieślak Łukasz 14. Moszyński Wiesław
5.  First Agnieszka 15. Pawełoszek Karolina
6.  Guc Joanna 16. Pawlikowska Jolanta
7.  Janaszewski Jarosław 17. Pietras Łukasz
8.  Jasiński Marek 18. Stolarczyk Bogdan
9.  Jewgiejuk Krzysztof 19. Wyczachowski Waldemar
10. Kamieniak Anna 20. Zatorski Jacek

Radni nieobecni na sesji:

1. Herudziński Radosław
2. Malinowski Sławomir
3. Pędziwiatr Dorota

( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu ).

Ad 1 Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski powitał zgromadzonych i stwierdził
prawomocność obrad.

Porządek sesji przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków

i Petycji.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju

Gospodarczego.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki Rolnej

i Ochrony Środowiska.
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Infrastruktury

i Porządku Publicznego.
7. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Rodziny,  Zdrowia

i Pomocy Społecznej.
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8. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie powołania Komisji  Edukacji,  Kultury
i Sportu.

9. Zamknięcie obrad.

Wicestarosta Jolanta Pawlikowska -  zawnioskowała o rozszerzenie porządku sesji,  jako
ostatni punkt, o punkt dotyczący ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Bełchatowskiego..

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski -  w związku  z  tym,  że  jest  t
o  wniosek  ze  strony zarządu,  pytanie  jest  do  wnioskodawców,  czy  wyrażają  zgodę  na
zmianę  porządku  obrad  poprzez  dodanie  punktu  dotyczącego  wynagrodzenia  Starosty
Bełchatowskiego?  Przewodniczący Rady zapyta  każdego  imiennie  o zgodę i jeżeli któraś
z osób nie wyrazi zgody, to wniosek nie będzie uwzględniony.

Radny Kula Włodzimierz – wyraził zgodę.

Radna Pani Joanna Guc – wyraziła zgodę.

Radny Jacek Zatorski – wyraził zgodę.

Radna Jolanta Pawlikowska – wyraziła zgodę.

Radny Marek Jasiński – wyraził zgodę.

Radny Łukasz Bartosik – wyraził zgodę.

Radna Anna Kamieniak – wyraziła zgodę.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski -  w związku  z  tym,  że  osoby
wnioskujące o dzisiejsze posiedzenie Rady wyrażają zgodę na zmianę porządku, porządek
obrad  zostaje  uzupełniony  o  punkt  9  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Starosty
Bełchatowskiego, a punkt 9 staje się punktem 10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski  poddał zmieniony  porządek obrad
pod głosowanie.

13 radnych głosowało „za”
6 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Porządek obrad po zmianach został przyjęty większością głosów.

Wyniki imienne:

ZA (13)
Łukasz Bartosik, Marek Chrzanowski, Agnieszka First, Joanna Guc, Jarosław Janaszewski,
Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,  Anna  Kamieniak,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław Moszyński, Jolanta Pawlikowska, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski
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PRZECIW  (6)                                                                          
Jacek Bakalarczyk, Jarosław Cieślak, Maciej Karbowniczak, Ireneusz Kępa, Łukasz Pietras,
Bogdan Stolarczyk

NIEOBECNI (4)
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Karolina Pawełoszek, Dorota Pędziwiatr

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków

i Petycji.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju

Gospodarczego.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki Rolnej

i Ochrony Środowiska.
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Infrastruktury

i Porządku Publicznego.
7. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Rodziny,  Zdrowia

i Pomocy Społecznej.
8. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie powołania Komisji  Edukacji,  Kultury

i Sportu.
9. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty

Bełchatowskiego.
10. Zamknięcie obrad.

Ad  2    Rozpatrzenie  projektu  uchwał  w  sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  
i   P  etycji.  

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski -  dla  usprawnienia   dzisiejszego
spotkania  Przewodniczący Rady prosi,  aby przestrzegać i dotrzymać ustaleń z konwentu
seniorów, spotkania szefów klubów dotyczących składów komisji, ich liczebności i sposobu
wyboru przewodniczącego poszczególnych komisji.

Radny  Jacek  Bakalarczyk – czym  jest  uzasadniona  kwestia  wprowadzenia  punktu
dotyczącego wynagrodzenia Starosty? Czym jest to spowodowane?

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski -   w  związku  z  realizacją  kolejnego punktu
porządku obrad, z uwagi na to, że nie otrzymano informacji o tym, kto z członków klubu
PiS będzie desygnowany do poszczególnych komisji, starosta poprosił o 20 minut przerwy
i spotkanie przewodniczących klubów radnych w sali radnego.

Radny Włodzimierz Kula – z  tego co  mu wiadomo, to są  takie  zgłoszenia.  W związku
z  tym  radny  proponuje 5  minut przerwy,  żeby  tylko  i  wyłącznie  dokonać  stosownych
uściśleń oraz  dopisania na projektach uchwał zgłoszeń przez klub radnych PiS.
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O  godz. 9.17  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  ogłosił  przerwę
w obradach.

Obrady wznowiono o godz. 9.23

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski  -  do  Komisji  Skargi  i  Wniosków  zgłosił
na przewodniczącego komisji radnego Krzysztofa Jewgiejuka i członków radnego Bogdana
Stolarczyka oraz radną Agnieszkę First.

Przewodniczący Rady Powiatu  Marek Chrzanowski -  głosowanie  jest  jawne  zwykłą
większością.  Na  początku  będzie  głosowany pełen  skład  komisji,  a  następnie,  zgodnie
z sugestią  starosty, wybór przewodniczącego tej komisji. 

Radni  Bogdan  Stolarczyk,  Krzysztof  Jewgiejuk,  Agnieszka  First  wyrazili  zgodę
na kandydowanie.

Mecenas Dobrawa Sadulak - zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym
w skład  Komisji  Skarg  Wniosków i  Petycji  nie  mogą  wchodzić  radni  pełniący  funkcje
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski -  w związku z  tym kandydatura
radnej Agnieszki First z przyczyn formalnych musi być wycofana.  Przewodniczący Rady
poprosił o wskazanie osoby, która zajmie miejsce w Komisji Skargi i  Wniosku spośród
pozostałej grupy radnych.

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski  - na członka Komisji Skargi i Wniosków zgłosił
radnego Wiesława Moszyńskiego.

Radny Wiesław Moszyński wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski poddał pod głosowanie powołanie
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski
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NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu )

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski –  zgodnie  z  sugestią  Starosty
Bełchatowskiego, na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji proponuje się
radnego Krzysztofa Jewgiejuka.

Radny Krzysztof Jewgiejuk wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  poddał  kandydaturę  radnego
Krzysztofa Jewgiejuka na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Ad 3 Rozpatrzenie projektu uchwały w   sprawie powołania Komisji   Rewizyjnej.  

Starosta Jacek Zatorski  -  do Komisji  Rewizyjnej zgłosił na przewodniczącego  komisji
radnego  Sławomira  Malinowskiego i  członków  radnego  Waldemara  Wyczachowskiego,
radnego  Jacka  Bakalarczyka,  radnego  Wiesława  Moszyńskiego,  radnego  Krzysztofa
Jewgiejuka. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  –  jest  pisemna  zgoda  radnego
Sławomira Malinowskiego o kandydowaniu do Komisji Rewizyjnej. 

Radni Waldemar Wyczachowski, Jacek Bakalarczyk, Wiesław Moszyński, Krzysztof
Jewgiejuk – wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski poddał pod głosowanie powołanie
Komisji Rewizyjnej.

20 radnych głosowało „za”
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0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu )

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski –  na Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej proponuje się radnego Sławomira Malinowskiego.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  poddał  kandydaturę  radnego
Sławomira Malinowskiego na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Ad 4 Rozpatrzenie projektu uchwały   w sprawie   powołania   Komisja Budżetu i Rozwoju  
Gospodarczego.

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski - do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
zgłosił  na  przewodniczącego  komisji  radnego Włodzimierza  Kulę  i  członków  radnego
Ireneusza Kempę,  radną Annę Kamieniak, radnego Marka Chrzanowskiego,  radną Joannę
Guc, radnego Radosława Herudzińskiego.
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Radni Włodzimierz  Kula,  Ireneusz  Kępa,  Anna  Kamieniak,  Marek  Chrzanowski,
Joanna Guc – wyrazili zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski -  jest pisemna  zgoda  radnego
Radosława Herudzińskiego o kandydowaniu do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

Przewodniczący Rady Powiatu  Marek Chrzanowski –  na  Przewodniczącego Komisji
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego proponuje się radnego Włodzimierza Kulę.

Radny Włodzimierz Kula wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski poddał pod głosowanie powołanie
Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu )

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  poddał  kandydaturę  radnego
Włodzimierza Kulę na przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)

Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
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Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski przekazał  prowadzenie  obrad
Wiceprzewodniczącej Rady Agnieszce First.

Ad 5     Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki Rolnej  
i Ochrony Środowiska.

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski -  do  Komisji  Gospodarki  Rolnej  i  Ochrony
Środowiska zgłosił na przewodniczącego komisji radnego Bogdana Stolarczyka i członków
radnego  Jacka  Bakalarczyka,  radnego  Łukasza  Bartosika,  radnego  Jarosława
Janaszewskiego, radnego Jacka Zatorskiego, radną Jolantę Pawlikowską.

Radni  Bogdan  Stolarczyk,  Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Jarosław
Janaszewski, Jacek Zatorski, Jolanta Pawlikowska– wyrazili zgodę na kandydowanie.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu  Agnieszka First –  na  Przewodniczącego Komisji
Gospodarki Rolnej i Ochrony Środowiska proponuje się radnego Bogdana Stolarczyka.

Radny Bogdan Stolarczyk wyraził zgodę.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Agnieszka First poddała pod głosowanie powołanie
Komisji Gospodarki Rolnej i Ochrony Środowiska.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)

Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu )
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Agnieszka First –   poddała kandydaturę  radnego
Bogdana  Stolarczyka na  przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Rolnej  i  Ochrony
Środowiska.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Ad  6  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Infrastruktury
i Porządku Publicznego.

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski - do Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego
zgłosił na przewodniczącego komisji radnego Wiesława Moszyńskiego i członków radnego
Macieja Karbowniczaka,  radnego Marka Jasińskiego,  radnego  Jacka Zatorskiego,  radnego
Łukasza Bartosika, radnego Łukasza Pietrasa, radnego Sławomira Malinowskiego.

Radni Pan  Wiesław  Moszyński,  Maciej  Karbowniczak,  Marek  Jasiński,  Jacek
Zatorski,  Łukasz Bartosik, Łukasz Pietras - wyrazili zgodę na kandydowanie.

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka First - do Przewodniczącego Rady wpłynęła zgoda
radnego Sławomira Malinowskiego na kandydowanie.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu  Agnieszka First –  na  Przewodniczącego Komisji
Infrastruktury i Porządku Publicznego proponuje się radnego Wiesława Moszyńskiego.

Radny Wiesław Moszyński wyraził zgodę.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Agnieszka First poddała pod głosowanie powołanie
Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
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Wyniki imienne:

ZA (20)

Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu )

Wiceprzewodnicząca  Rady  Powiatu  Agnieszka First – poddała  kandydaturę  radnego
Wiesława  Moszyńskiego na  przewodniczącego  Komisji  Infrastruktury  i  Porządku
Publicznego.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Ad  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Pomocy
Społecznej.

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski  -  do  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Pomocy
Społecznej zgłosił  na  przewodniczącą  komisji  radną  Karolinę  Pawełoszek  i  członków
radnego  Waldemara  Wyczachowskiego,  radnego  Marka  Jasińskiego,  radną  Jolantę
Pawlikowską, radnego Jarosława Janaszewskiego

Radni Karolina  Pawełoszek,  Waldemar  Wyczachowski,  Marek  Jasiński,  Jolanta
Pawlikowska, Jarosław Janaszewski – wyrazili zgodę na kandydowanie.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu  Agnieszka First  – na  Przewodniczącego Komisji
Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej proponuje się radną Karolinę Pawełoszek.
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Radna Karolina Pawełoszek wyraziła zgodę.

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Agnieszka First poddała pod głosowanie powołanie
Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu )

Wiceprzewodnicząca  Rady  Powiatu  Agnieszka  First – poddała  kandydaturę  radnej
Karoliny Pawełoszek na przewodniczącą Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

Wiceprzewodnicząca  Rady  Powiatu  Agnieszka  First  przekazała  prowadzenie  sesji
Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Jarosławowi Janaszewskiemu. 
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Ad 8       Rozpatrzenie projektu uchwały    w sprawie powołania Komisji Edukacji,  Kultury  
i Sportu.

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski -  do  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu
na przewodniczącą komisji zgłosił radną Joannę Guc i członków radną Dorotę Pędziwiatr,
radną Annę  Kamieniak,  radną Agnieszkę  First,  radnego Włodzimierza  Kulę,  radnego
Jarosława Cieślaka, radnego Ireneusza Kępę. 

Radni Joanna Guc,  Anna Kamieniak, Agnieszka First, Włodzimierz Kula, Jarosław
Cieślak, Ireneusz Kępa – wyrazili zgodę na kandydowanie.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarosław Janaszewski – jest pisemna zgoda radnej
Doroty Pędziwiatr o kandydowaniu do Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jarosław  Janaszewski –  na  Przewodniczącego
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu proponuje się radną Joannę Guc.

Radna Joanna Guc wyraziła zgodę.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jarosław  Janaszewski poddał  pod  głosowanie
powołanie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (20)

Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu )

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarosław Janaszewski – poddał kandydaturę radnej
Joanna Guc na przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.
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20 radnych głosowało „za”
0 głosów „przeciw”
0 głosów „wstrzymujących się”

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka
First,  Joanna  Guc,  Jarosław  Janaszewski,  Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Łukasz  Pietras,
Bogdan Stolarczyk,  Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

O godz. 9.43 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarosław Janaszewski ogłosił przerwę
w obradach.

Obrady wznowiono o godz. 9.50

Ad  9  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  wynagrodzenia
dla Starosty Bełchatowskiego.

Radny Jacek Bakalarczyk- spytał, jaka była dotychczasowa różnica? 

Sekretarz  Katarzyna  Kleska -  dotychczasowe  wynagrodzenie  poprzedniego  starosty
Doroty  Pędziwiatr  było  ustalone  w  ogólnej  kwocie  w  wysokości  19.480,00 zł.
Na  poszczególne  składniki  wynagrodzenia  składało  się wynagrodzenie  zasadnicze
w  wysokości  10.040,00 zł,  dodatek  funkcyjny  w  wysokości  3.400,00 zł  oraz  dodatek
specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego,
czyli  4.032,00 zł.  Pani  staroście  przysługiwał  również  dodatek  za  wieloletnią  pracę
w maksymalnej wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 2.008,00 zł.

Radny  Bogdan  Stolarczyk -  odnośnie  1,2-krotności  kwoty  bazowej,  czy  to  jest
w widełkach maksymalna kwota, czy nie jest to najwyższy pułap zgodnie z wytycznymi?

Sekretarz  Katarzyna  Kleska –  jeśli  chodzi  o  wynagrodzenie  zasadnicze  w  kwocie
10.430,00  zł,  to  jest  maksymalne  wynagrodzenie  ustawowe.  Dodatek  funkcyjny
i dodatek specjalny również są w ustawowej maksymalnej wysokości. Jeżeli chodzi o kwotę
bazową,  czyli  11,2-krotności  kwoty  bazowej,  to  ona  jest  na  poziomie  20.041,00  zł.
Natomiast zgodnie z rozporządzeniem  Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku
w sprawie  wynagrodzenia  pracowników  samorządowych  dodatku  stażowego  nie  bierze
się pod uwagę wyliczając maksymalną kwotę wynagrodzenia, czyli tą bazową w wysokości
20.041,00 zł.

Radny Jacek Bakalarczyk  - po pytaniach wynika, że to jest  próg maksymalny i  radny
chciałby  się  odnieść  w  imieniu  klubu  radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  do  tego,
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ponieważ nie można przejść obok tego obojętnie. Przez całą poprzednią kadencję ze strony
pana  starosty,  ówcześnie  będącego  w  klubie  EBE,  były  bardzo  krytykujące
i kwestionowane kwestie podwyżek ustąpionego zarządu. Radny przytoczył fragment wpisu
z 3  listopada  2023  roku:  „w  trudnych  czasach,  a  takie niewątpliwie  mamy
w Bełchatowie,  od starosty  i  ekipy należy  oczekiwać zdecydowanie  więcej  niż  biernego
administrowania  masą  upadłościową.  No  chyba,  że  do  sukcesu  możemy  zaliczyć
wyremontowanie  gabinetu  członków  zarządu,  podniesienia  ich  wynagrodzenia
do  maksymalnego  poziomu.  Za  to  zwykli urzędnicy,  na  których  tak  naprawdę  opiera
się  starostwo,  w  większości  od  1  stycznia  będą  otrzymywali  najniższe  wynagrodzenie
krajowe. Ot takie sukcesy...”.
Podpisali radni klubu EBE Wspólnie dla Powiatu,
Joanna Guc, Włodzimierz Kula i Jacek Zatorski.
Tu trzeba jasno tę kwestię przedstawić. Ówczesne podwyżki były na celu, gdzie wcześniej
te  kwoty  były  przez  ustawodawcę  zmniejszone  i  dopiero  regulacja  płacowa  starosty
nastąpiła po trzech latach. Na tą chwilę nie zauważyliśmy jakiegoś większego wstąpnięcia,
jakiegoś sukcesu, którym obecny starosta pan Jacek Zatorski by zabłysnął, aby podnosić
kwotę do maksymalnej kwoty wynagrodzenia. Mając także na uwadze sytuację, jaka nas
czeka, co widać w przestrzeni medialnej, drożyznę, jaka się rysuje w kraju, która będzie
finalna już w lipcu i ewentualnie też dosięgnie nas wszystkich, pracowników, wszystkich
Polaków,  klub  radnych  Prawo  i  Sprawiedliwość  będzie  przeciwny  temu  projektowi
uchwały.

Wicestarosta Joanna Pawlikowska - kiedy kilka lat temu, również jako radna, pochylała
się  nad  wynagrodzeniem  ówczesnej  pani  starosty,  to  zagłosowała za  przedstawionym
projektem  uchwały  w  takiej  wysokości,  w  jakiej  był  projekt  uchwały.  W  związku
z powyższym należy sądzić,   że dzisiaj  również państwo zagłosują  za  przedstawionymi
propozycjami. Ponadto to właśnie obecny starosta wnioskował do zarządu o regulację płac,
o to, by pracownicy starostwa powiatowego zarabiali więcej. Odnosząc się do słów  radnego
Jacka  Bakalarczyka,  który  mówi  o  drożyźnie,  która  dosięgnie  pracowników.
to  ta  drożyzna  również  dosięgnie  starosty,  dosięgnie  nas  wszystkich.  W  związku
z powyższym uważać należy, że przedstawiony projekt uchwały jest zasadny. 

Radny Ireneusz Kępa -  przeliczając to, wynika, że starosta dostanie podwyżkę 650 zł.
Radny zagłosowałby za podwyżką dla starosty, ale pod warunkiem, że starosta zadeklaruje,
że pracownicy w powiecie i wszyscy pracownicy w spółkach również dostaną podwyżkę
650 zł. Czy starosta zadeklaruje taką podwyżkę dla wszystkich pracowników podległych
staroście?

Radny  Jacek  Bakalarczyk  -  odnosząc  się  do  Wicestarosty  Jolanty Pawlikowskiej
powiedział, że nie  do  końca tak jest, ponieważ organ uchwałodawczy nie ma kompetencji
do regulacji płacowych w urzędzie.  Za to odpowiada starosta.  Można na sesjach składać
różne wniosków, ale kwestie pewnych uregulowań prawnych w obszarach funkcjonowania
urzędu leżą w kompetencji starosty.  I  żeby nie było to odebrane źle,  to po dwóch latach
radny  sam  podniesie rękę  za  regulacją,  za  podwyżką,  jeżeli  zobaczy działania
doświadczonego  starosty Jacka  Zatorskiego.  Ale  na  obecną chwilę,  przez  tydzień  czasu
funkcjonowania  na  tym  urzędzie  nic  takiego  znaczącego  klub  radnych  Prawa
i Sprawiedliwości nie zauważył. 

14



Radny  Włodzimierz  Kula -  dziękując  byłemu  wicestaroście  Jackowi  Bakalarczykowi
za rozdanie postu klubu EBE Wspólnie dla Powiatu, chciałby przeczytać drugi akapit, gdyż
uważa, że on jest stały i niezmienny. 
'W trudnych czasach, a takie niewątpliwie mamy w Bełchatowie, od starosty i jego ekipy
należy oczekiwać zdecydowanie więcej niż wiernego administrowania masą upadłościową.
No chyba, że do sukcesu możemy zaliczyć wyremontowanie gabinetów członków zarządu
i  podniesienie  ich  wynagrodzeń  do  maksymalnego  poziomu.  Za  to  zwykli  urzędnicy,
na których tak naprawdę opiera się starostwo, w większości od 1 stycznia będą otrzymywali
najniższe wynagrodzenie krajowe. Ot, takie sukcesy wicestarosty”.
I  rzeczywiście radni klubu EBE Wspólnie dla  Powiatu Joanna Guc,  Włodzimierz Kula,
Jacek Zatorski,  podpisali  się  pod tym stanowiskiem.  Radny nie  dyskutuje o tym,  radny
nie  zmienia  zdania.  W  tej  chwili  oczekuje od  tego  zarządu,  od  starosty  i  jego  ekipy,
że przystąpią do pracy, która zaowocuje tym, że nie będzie mowy o masie upadłościowej,
tylko o przekształceniu tego terenu w coś, co będzie funkcjonowało przyzwoicie, sprawnie
i z korzyścią dla urzędników tego starostwa, a przede wszystkim dla mieszkańców powiatu.
Oczekuje tego, że za rok będzie można powiedzieć, że pracownicy starostwa nie uciekają
przed  najniższym  krajowym  wynagrodzeniem,  które  ciągle  ich  dogania,  tylko  że  będą
zdecydowanie powyżej tego poziomu. Czy wszyscy? Nie wiadomo, ale na pewno trzeba
wyróżniać pracowników za pracę i za efekty tej pracy.

Radny Jacek Bakalarczyk –  odnosząc  się do  radnego  Włodzimierza  Kuli  powiedział,
że  nie chce zanudzać radnych i pracowników ich lekturą. Takich lektur Klubu EBE jest
mnóstwo  i  kwestie,  które  podpisano  świadomie  i  z  pełną  odpowiedzialnością.  To  był
najświeższy artykuł, który był w odniesieniu do wynagrodzeń. Było wiele tych artykułów
zaraz po  zrealizowaniu regulacji, ale w tym momencie to się troszeczkę mija z pewnymi
standardami etycznymi. Radny uważa, że jest w tym wydaniu pewna hipokryzja, bo jeżeli
się  podpisuje  i  wymaga,  to  radny w imieniu  klubu też  oczekuje,  aby te  działania  były
kierowane  wobec  pracowników  i  też  oczekuje  na  efektywność  prac.  Czy  pracownicy
uciekali od najniższej krajowej? Sądzić należy, że nie w 100%, bo każdy szuka możliwych
innych  rozwiązań.  Będziemy  śledzić  teraz,  czy  takie  będą  piękne  superlatywy
w wynagrodzeniach dla pracowników. Pracownicy odchodzili, szukając innych rozwiązań,
odchodzili do koncernu, odchodzili  do innych samorządów i to była wola pracowników,
świadoma, nieprzymuszona. 

Przewodniczący Rady Powiatu  Marek Chrzanowski – powiedział, że  uchwalane  jest
wynagrodzenie dla Starosty Bełchatowskiego. Nie dla pana Jacka Zatorskiego, tylko dla
Starosty  Bełchatowskiego.  Jeden  z  większych  powiatów  w  Polsce,  z  ogromnym
potencjałem  gospodarczym,  póki  co  ma  prawo  uchwalać  wynagrodzenie  dla  swojego
starosty na poziomie takim, aby licował z powagą i  aspiracjami powiatu.  Tak,  jak było
to  uchwalane  dwa  lata  temu,  radny  argumentował dokładnie  tak  samo.  To  nie  jest
wynagrodzenie,  które  należy  do  najwyższych  wynagrodzeń,  jakie  są  na  rynku
bełchatowskim  i  w regionie bełchatowskim.  Zdać  sobie  należy  sprawę  z  tego,
że  tak  nie  jest,  że  są  miejsca,  stanowiska,  które  niewątpliwie  są  lepiej  płatne.
I to wynagrodzenie, które dzisiaj może wydawać się wysokie w zderzeniu z rzeczywistością
płacową Bełchatowa i regionu należy do średnich. Oczywiście  każdy ma prawo i każdy
z nas  oceni  jakość pracy zarządu,  starosty i  to jest  normalne.  Natomiast   jest  to  prawo
do wynagrodzenia adekwatnego do zaangażowania i poświęconego czasu. Kto nie dotykał
tej  problematyki  z całą  pewnością  nie  wie,  ile  kosztuje  bycie  starostą,  bycie  członkiem
zarządu,  wicestarostą,  prezydentem  miasta,  wiceprezydentem,  wójtem,  burmistrzem.
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To nie jest praca tylko i wyłącznie na 8 godzin. To jest praca całą dobę i przez wszystkie dni
w tygodniu. I to jest poświęcenie czasu, które osoby niezaangażowane w ten sposób mogą
przeznaczyć dla rodziny, dla swoich bliskich. To w przypadku reprezentacyjnych funkcji
jest  prawie  że  niemożliwe.  To  jest  5  lat  wyłączenia  spraw  dotyczących  prywatności.
Dlatego radny uważa, że ta dyskusja jest podyktowana chęcią troszeczkę popolitykowania
przy tej okazji. Od tego czasu, kiedy ustalano wynagrodzenie dla Starosty Bełchatowskiego,
a  była  nim  wtedy  pani  Dorota  Pędziwiatr,  troszeczkę  się  zmieniło,  troszeczkę  inflacji,
realiów. Za chwilę prawdopodobnie pojawią się zmiany tabel wynagrodzeń i to będzie też
kłopot  albo  też  zadanie  dla  zarządu,  aby  z  tych  nowych  tabel  wynagrodzeń  dla
pracowników  samorządowych  się  wywiązać.  Dlatego  radny  zachęca  do  wzniesienia
się ponad podziały i spojrzenia przez pryzmat ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu
Bełchatowskiego. Tym starostą jest dziś pan Jacek Zatorski, czego mu życzy, aby dotrwał
do końca kadencji,  ale równie dobrze może  nim  być każdy z Państwa albo nawet tych,
których  na  tej  sali  dzisiaj  nie  ma.  Dlatego  radny będzie głosował  za  tą  regulacją
wynagrodzenia, jego klub również poprze ten projekt uchwały. 

Radny  Ireneusz  Kępa -   zadeklarował  swoje  głosowanie  i chciałby,  żeby  starosta
odpowiedział  w  imieniu  własnym  i  w  imieniu  wszystkich  pracowników,  czy  dostaną
podwyżki?  Jak  dostaną  podwyżki,  to  radny  zagłosuje też  za  podwyżką  dla  starosty.
Deklaruje to  jako  związkowiec,  jako radny,  jako społecznik,  który  pracuje  bardzo dużo
społecznie  i  nie  dostaje  za  to  żadnych wynagrodzeń.  I  wie,  ile  czasu trzeba poświęcić,
wie ile czasu poświęci radny Jacek Zatorski jako starosta, dlatego chciałby być wobec pana
Zatorskiego uczciwy i chciałby od pana Zatorskiego odpowiedzi. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski –  głosowanie  dotyczy
wynagrodzenia dla Starosty Bełchatowskiego, nie dla pana Jacka Zatorskiego. Oczywiście
jak pan Jacek Zatorski chce się ustosunkować do  wypowiedzi radnego Ireneusza Kępy,
to  jak  najbardziej  tak.  Głosowanie  jest  personalizowane,  a  Przewodniczący  Rady
chce  podkreślić,  że  głosowanie  odbywa  się  nad  projektem  uchwały  w  sprawie
wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Bełchatowskiego, nie dla Pana Jacka Zatorskiego.

Radny Waldemar Wyczachowski - nie ma na sali pani Doroty Pędziwiatr, byłej starosty
Powiatu Bełchatowskiego i czuje się w obowiązku, jako również były starosta, zabrać głos
w tej dyskusji.  Radny przysłuchuje się tej dyskusji i trochę jest zdziwiony, bo przyznaje
rację  Panu Przewodniczącemu Markowi  Chrzanowskiemu,  byłemu Prezydentowi Miasta
Bełchatowa. Tu nie rozmawia się o sprawach personalnych, tylko o sprawach zasadniczych.
I  była  taka tradycja w powiecie  bełchatowskim,  że zawsze dawano staroście  najwyższe
wynagrodzenie.  Radny chciałby, żeby ta tradycja była kontynuowana. A na oceny pracy
pana Jacka Zatorskiego przyjdzie czas przy sesji absolutoryjnej nie w tym roku, ponieważ
ta  jeszcze  będzie  dotyczyła  zarządu,  który  ustąpił,  ale  w  przyszłym.  Dlatego  radny,
jako niezależny radny, będzie głosował „za”. 

Radny  Jacek  Bakalarczyk  -   odnosząc  się  do  Przewodniczącego  Rady,  z  całą
stanowczością zgadza się z wypowiedziami, które Przewodniczący Rady przedstawił, że to
jest podwyżka nie na nazwisko, tylko na stanowisko. Ale idzie to również wizerunkowo i na
nazwisko,  gdyż  też  przez  całą  kadencję,  będąc  w zarządzie,  wysłuchiwano  pod  swoim
adresem różne  komentarze.  Ale  to  nie  jest  złośliwość  ze  strony klubu  radnych  Prawo
i  Sprawiedliwość.  Tradycje  tradycjami,  ale  rozumieć  należy,  że  te  tradycje,  oprócz
podnoszenia  pensji  będą  zachowane  w  innych  obszarach,  które  dotychczas  powiat
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realizował, w tradycjach kulturalnych, patriotycznych. Radny ma nadzieję, że te wszystkie
kwestie będą też utrzymane. Uważa, że to jest dobry gest ze strony klubu, że chce uchronić
pana starostę, gdyż po tygodniowym funkcjonowaniu w urzędzie,  też skupi wizerunkowo
media,  że  pierwsze,  co  zrobił  w  swoich  działaniach  starosta,  to  złożono  projekt,  który
maksymalnie  określił  wynagrodzenie.  To  jest  tylko  taka  mała  dygresja,  to  nie  jest
złośliwość, a z wypowiedzią Przewodniczącego Rady z całą stanowczością się zgadza.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczo  Włodzimierz  Kula  –
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały. 

12 radnych głosowało „za”
7 głosów „przeciw”
1 głos „wstrzymuję się”

Uchwała została przyjęta większością głosów.

Wyniki imienne:

ZA (12)
Łukasz Bartosik, Marek Chrzanowski, Agnieszka First, Joanna Guc, Jarosław Janaszewski,
Marek  Jasiński,  Krzysztof  Jewgiejuk,  Anna  Kamieniak,  Włodzimierz  Kula,
Wiesław Moszyński, Jolanta Pawlikowska, Waldemar Wyczachowski, 

PRZECIW (7)
Jacek  Bakalarczyk,  Jarosław  Cieślak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Karolina
Pawełoszek, Łukasz Pietras, Bogdan Stolarczyk

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Zatorski

NIEOBECNI (3)                                                                                 
Radosław Herudziński, Sławomir Malinowski, Dorota Pędziwiatr

( Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu )

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski -  powitał  przybyłych
przedstawicieli  Warsztatów Terapii  Zajęciowej  w  Bełchatowie,  Towarzystwa  Przyjaciół
Dzieci  i  Koła  Dzieci  Niepełnosprawnych  przy  Towarzystwie  Przyjaciół  Dzieci
w Bełchatowie i Panią Zofię Ligocką, zasłużoną Panią Prezes tego koła.

Zofia  Ligocka  -  pogratulowała Staroście  Bełchatowskiemu  Jackowi  Zatorskiemu
i wszystkim radnym wyboru i życzyła wiele satysfakcji z pracy w samorządzie. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Katarzyna Wiktor – również pogratulowała
Staroście Bełchatowskiemu Jackowi Zatorskiemu i wszystkim radnym wyboru. Uczestnicy
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Warsztatu  Terapii  Zajęciowej  w  Bełchatowie  przygotowali  i  wręczyli  radnym
własnoręcznie wykonane podarunki na dobry start w tej kadencji.

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski  - podziękował za zaangażowanie,
i za znalezienie czasu, aby przybyć na sesję Rady Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu
podkreślił również,  że Ci Państwo pracują w tych organizacjach społecznie, charytatywnie.
Za to serdecznie im dziękuje. 

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski -   w  imieniu  radnych,  ale  też  i  wszystkich
pracowników starostwa serdecznie  podziękował przybyłym. Cieszy się, że będzie okazja
ponownie  współpracować  ze  stowarzyszeniem.  Jest  to  działalność  bardzo  wymagająca,
bardzo  potrzebna  i  dotyka  ona  wielu  osób,  które  są  mieszkańcami  Bełchatowa,  całego
powiatu. Starosta życzył miłej, udanej współpracy. 
Natomiast odnosząc się do kwestii wynagrodzenia, starosta nie zabierał głosu w dyskusji,
bo uznał, że nie ma takiej potrzeby. Zwracając się do radnego Ireneusza Kępy powiedział,
że takie populistyczne wnioski, działania są bardzo fajne, szkoda tylko, że trochę spóźnione,
bo pięć i pół roku miał radny czas na to. Starosta  nie wiedział, żeby jako mieszkaniec, jako
społecznik, jako działacz, radny choć raz taki wniosek złożył. 
Po drugie,  to co było wspomniane,  starosta jest  radnym od pierwszej kadencji  powiatu.
Brał  udział  w przyznawaniu wynagrodzeń wszystkim starostom. I  nie przypomina sobie
takiej  dyskusji.  Zawsze  uznawano,  że  starosta,  ktokolwiek  by  nim  nie  był,  czy  był
to starosta  Jacek Zatorski,  czy był  to  starosta  Mariusz  Kaczmarek,  czy później  starosta
Szczepan  Chrzęst,  starosta  Jarosław  Brózda,  starosta  Dorota  Pędziwiatr,  wszyscy
otrzymywali  takie  wynagrodzenie,  jakie  było  wnioskowane.  Z  reguły  było
to wynagrodzenie maksymalne. Nie dyskutowano. Trzymano pewien poziom nawet będąc
opozycją.  Nigdy takiej  dyskusji  nie było.  Teraz jest  ona na niezbyt  wysokim poziomie.
Zwracając  się  do  radnego  Jacka  Bakalarczyka,  powiedział,  że  skoro  tak  troszczy
się o finanse powiatu, to szkoda, że nie powiedział, że zmuszony był wypłacić odprawę-
ekwiwalent  za  niewykorzystanych  37  dni  urlopu.  Pracując,  mając  nienormowany  czas
pracy, odbierał sobie wicestarosta ze starostą godziny za przepracowane soboty, niedziele.
Starosta  Jacek  Zatorski  nie przypomina  sobie,  żeby  pełniąc  jakąkolwiek  funkcję
kierowniczą odebrał chociaż jedną godzinę. Państwo nie mieli skrupułów, ale gromadzili
urlop po to, żeby odebrać sobie ekwiwalent.

Ad 10 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chrzanowski – przypomniał, że do 5 czerwca jest
termin na złożenie oświadczeń majątkowych. Pan Starosta zaproponował, że następna sesja
będzie 24 maja w piątek, najprawdopodobniej o godz. 13.00.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski -zamknął  obrad  II  sesji   Rady
Powiatów w Bełchatowie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu

Agnieszka Kościańska          Marek Chrzanowski
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